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ZAPISNIK
18. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAČKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE

ŽUPANIJE, ODRŽANE 22.11.2013. god. S POČETKOM U 12,00 SATI U Lovačkoj kući „Za
Jasen“ Ravna Gora.

Prisutni: J. Malnar, M. Linić, M. Mauhar, A. Loknar, B. Miklić, A. Štemberger, T. Tondini, 
D. Sokolić, D. Mušćo i J. Pavić
Ostali prisutni: J. Crnković, M. Gašparac  i B. Marković
Odsutni: R. Abramović, I. Bolonić, A. Petrinić (svi opravdano)

Predsjednik  J.  Malnar,  nakon  što  je  pozdravio  sve  nazočne,  dao  je  na  glasanje
Dnevni red, koji je jednoglasno prihvaćen.

DNEVNIM REDOM:

1. Verifikacija Zapisnika 17. sjednice IO-a
2. Plan aktivnosti Saveza za 2014. godinu
3. Informacije o izvršenim aktivnostima temeljem povrata lovozakupnina
4. Informacije o natječaju za dodjelu sredstava izdavačke djelatnosti
5. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice:

5.1. Povjerenstvo za sajmove, izložbe i ekologiju
5.2. Izdavački savjet
5.3. Povjerenstvo za lovačka odlikovanja

6. Informacija o redovnom ispitu za obrazovanja lovaca i lovočuvara u 2013. god.
7. Primjedbe i prijedlozi članica
8. Razno

Predsjednik J. Malnar zahvalio se predsjedniku LD „Jelen“ Skrad - Ravna Gora 
Miroslavu Gašparcu na gostoprimstvu, te mu prepustio uvodnu riječ. M. Gašparac je ukratko 
govorio o objektu „Za Jasen“, u čijoj su izgradnji i opremanju sudjelovali lovci iz LD „Jelen“ 
Skrad-Ravna Gora te stanovništvo ovoga kraja tijekom 30-ak godina. Zahvalio se Lovačkom 
savezu Primorsko-goranske županije i Upravnom odjelu za turizam, poduzetništvo i ruralni 
razvoj Primorsko-goranske županije na pomoći u vidu donacija, bez kojih ovaj objekt ne bi 
bio izgrađen.

LD „Jelen“ Skrad-Ravna Gora gospodari s dva lovišta; VIII/117 „RUDAČ II“ i VIII/113 
„VIŠNJEVICA“
  
Ad. 1. 

Zapisnik 17. Sjednice jednoglasno je prihvaćen i bez primjedbe.

Ad. 2.

O Planu aktivnosti Saveza govorio je predsjednik J. Malnar. Izvijestio je prisutne o
obavljenom sastanku sa pročelnikom Upravnog odjela za turizam, poduzetništvo i  ruralni

mailto:ls.primorsko-goranska@hls.t-com.hr


razvoj  Gerhardom Lemplom,  kojem je  iznio problematiku i samo funkcioniranje Saveza u
cilju što bolje suradnje sa Županijom.

Obavijestio je da se vode intenzivne pripreme na razini Ministarstva poljoprivrede, 
u svezi izmjene Zakona o lovstvu gdje postoji mogućnost smanjenja ili ukidanja naknade za
koncesiju (članak 27. ZOL-u). Hrvatski lovački savez biti će upućen o izmjenama i dopunama
Zakona o lovstvu te će participirati u prijedlogu novog.

Plan korištenja sredstava lovozakupnina za 2014. godinu Lovačkog saveza PGŽ-e je 
850.000,00 kn. U Županiji se stvara ideja da bi lovačka društva sama dostavljala prijedloge u
svezi povrata lovozakupnina, međutim Savez se ne slaže s time jer većina društava nisu u
mogućnosti  povući  sva sredstva,  pa bi  ona na taj  način ostala  neiskorištena. Pročelniku
Lemplu je objasnio da manja lovačka društva biti  neće doći do izražaja, već će Županija
podupirati veće projekte.

Nadalje, u izgradnji lovačke infrastrukture za kvalitetno gospodarenje lovištem 
potrebni su različiti lovnogospodarski i lovnotehnički objekti. Jedan od tih objekata je čvrsta
(tipska) kombinirana hranilica za prihranu divljači, naročito za jelena običnog. Kako ta divljač
u zimskom periodu migrira u klimatski povoljnija područja, prijedlog je da se takve hranilice
postave u Gorskom kotaru (2 komada) i priobalju (2 komada) jer je to područje specifično za
uzgoj  jelena  običnog,  te  su  postignuti  zapaženi  rezultati  na  uzgoju  trofejne  i  zdrave
populacije. Cijena jedne tipske hranilice iznosi 50.000,00 kn.

J. Malnar je predložio da Savez pomogne Udruzi za zaštitu životinja „Tetrijeb“ kod 
repopulacije tetrijeba gluhana u uzgajalištu Prezid, koje će početkom 2014. godine u suradnji
s  Šumarskim  i  Veterinarskim  fakultetom  u  Zagrebu,  Hrvatskim  lovačkim  savezom,  NP
Risnjak,  Primorsko-goranskom  županijom  i  gradom  Čabrom  osmisliti  projekt  uzgoja  i
podivljavanja  tetrijeba  gluhana  u  sklopu  Europskih  fondova  programa LIFE,  koji  počinje
početkom 2014. godine.

Napomenuo je da će, u dogovoru sa Županijom, Lovački savez PGŽ-e pomoći pri 
legalizaciji lovačkih kuća u svrhu zadovoljavanja Kriterija turističke djelatnosti.

U pripremi je i opremanje i dovršetak rova za jamare u Skradu i na otoku Krku, kako 
bi se na najbolji mogući način izvršilo školovanje lovačkih pasa.

Isto tako, Lovački savez Primorsko-goranske županije svake godine, u suradnji s 
lovačkim društvima obilježava Svjetski  dan zaštite okoliša, gdje su lovačka društva bitna
karika i važan čimbenik u zaštiti prirode i okoliša u kojem djeluju, pa je prijedlog da se ova
akcija  održi  i  sljedeće  godine.  Potrebno  je  nastaviti  sa  projektom  izrade  kućica  za
gniježđenje ptica koje bi se donirale lovačkim društvima.

Lovački savez iz godine u godinu radi na izdavanju različitih edicija karakterističnih za 
tematiku lovstva PGŽ-e i divljači koja obitava na našim prostorima. Izdavački savjet Saveza
priprema Monografiju povodom 20. godina Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije,
a isto tako je u pripremi i film o lovstvu i lovu u Primorsko-goranskoj županiji. Dio sredstava
je osiguran, ali još uvijek nedostaju određena sredstva, pa je prijedlog da se Savez javi na
Natječaj za sufinanciranje programa promidžbe i  informiranja iz područja lovstva u 2013.
godini pri Ministarstvu poljoprivrede, na kojem će se zatražiti ukupan iznos od 40.000,00 kn.

Što se tiče aktivnost izlova nepoželjne divljači na Kvarnerskim otocima, predsjednik J.
Malnar je napomenuo da su manja nego prijašnjih godina, te da bi trebali biti aktivniji, te je
predloženo da za ostvarivanje ove aktivnosti osiguraju sredstva u visini od 50.000,00 kn.

Predloženo je da se, u cilju razvoja lovnog turizma u koji bi se uključila gotovo sva 
naša lovačka društva, izgradi deraona i prostor za obradu trofeja krupne divljači (jelen obični,
medvjed…). Ovaj projekt bi se realizirao u suradnji sa Hrvatskim šumama, a sredstva bi bila
osigurana iz sredstava lovozakupa u iznosu od 100.000,00 kn. Veliki problem se javlja u
društvima  koje  u  kratkom  vremenu  realiziraju  plan  odstrela  takve  divljači,  a  nemaju
adekvatnu opremu i prostorije za obradu trofeja, pa se predlaže da se završe i prostorije u
lovačkoj kući „Čudnić“.

Nadalje, predsjednik J. Malnar je predložio da se i dalje provodi akcija suzbijanja 
bjesnoće. Interes za suzbijanje je u opadanju, pa je iz tog razloga predloženo da se osigura
50.000,00 kn.

Za kvalitetno gospodarenje lovištem potrebni su različiti alati. Posebno su to motorne 
kosilice i motorne pile, a isto tako, potrebna su razna pomagala, kao što su kamere, hranilice
te hidrostatske vage. Mnoga lovačka društva već su opremljena tim priručnim strojevima no
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određeni  broj  je  još  potreban  kako  bi zadovoljili potrebe svih lovačkih društava, pa
je prijedlog da se za ta pomagala osigura 60.000,00 kn.

 

Da bi se provele sve navedene aktivnosti, predsjednik J. Malnar je predložio da se za 
servisiranje Lovačkog saveza PGŽ-e osigura iznos od 30.000,00 kn. Navedenim 
programima sredstva bi se i nadalje trošila u korist lovstva u cijelosti, na zadovoljstvo svih 
članica Saveza.

T. Tondini je upitao hoće li se ostvariti introdukcija svježe krvi sa muflonskom divljači 
u lovištima gdje se sa njome gospodari.

J. Malnar je odgovorio da se vrše pripreme oko hvatanja muflonske divljači, te da tu 
aktivnost nismo stavili u Plan, jer se radi o donaciji. Izloženi plan bi se mogao malo mijenjati 
tijekom godine, a vrlo je bitno da u provedbi Plana aktivnosti imamo potporu od župana 
Komadine.

Nakon izlaganja, Plan aktivnosti Saveza za 2014. godinu je jednoglasno prihvaćen.

J. Malnar je podsjetio prisutne da se Savez uključio u nabavu kavez zamki, međutim 
od toga se kasnije odustalo, jer se pokazalo da su nabavljene zamke loše kvalitete. 
Proizvođaču je bilo u interesu da ih proda, bez prvobitne provjere o njihovoj kvaliteti i 
funkcionalnosti.

Isto tako, prisutne je ukratko izvijestio da između lovačkih društava na otoku Rabu nije
postignuto rješenje, jer se sva tri društva ne mogu usuglasiti, te da pojedinci za nastalo 
stanje vide krivca i u Lovačkom savezu PGŽ-e. Savez je nekoliko puta pokušao riješiti 
problem, održao je nekoliko sastanaka na tu temu, međutim lovačka društva na otoku Rabu 
ne provode potpisani Sporazum. Iz tog razloga nam je lovište VIII/102 „Rab“ dano na 
čuvanje, no i dalje se javljaju problemi u svezi prikupljanja potrebnih podataka o 
lovočuvarskoj službi od strane imenovanih lovočuvara za navedeno lovište. Tijekom 
sljedećeg tjedna pročelnik Upravnog odjela za turizam, poduzetništvo i ruralni razvoj 
Primorsko-goranske županije Gerhard Lempl će održati sastanak sa predstavnicima lovačkih
društava, u nadi rješavanja nastalog problema.

Ad. 3. 
Informacije o izvršenim aktivnostima temeljem povrata lovozakupnina iznio je 

predsjednik J. Malnar. 
Od 16 lovačkih društava, 4 društava do sada nisu dostavila potrebnu dokumentaciju, 

iako  su  o  tome bila  obaviještena.  Nabavljene  kamere  i  visoke  osmatračnice  –  čeke  su
donirane  svim  društvima,  uređenje  streljane  „Vojsko“  na  Kukuljanovu  je  izvršeno,  a
hidrostatske vage su naručene i biti će donirane LD-u „Lipov Vrh“ Severin - Lukovdol i LD-u
„Košutnjak“ Novi Vinodolski.

Tijekom godine obavljeno je niz sastanaka sa Županijom, resornim Ministarstvom i  
Hrvatskim šumama, u cilju što bolje suradnje.

Održane su aktivnosti u lovnom streljaštvu i lovnoj kinologiji, na nivou našeg saveza 
te na nivou Hrvatskog lovačkog saveza. 

Isto tako, na otoku Cresu, u suradnji sa LD „Orebica“ Cres, održali smo lov sa LD 
„Dama dama“ te lov u kojem su sudjelovali članovi IO-a i gosti, lovci iz Slovenije.

Prisustvovali smo na obilježavanju Sv. Huberta u Požegi, održana su predavanja 
obrazovanju  kadrova  za  zvanje  lovac  i  lovočuvar,  a  od  11.04.  ove  godine  imamo
profesionalnog tajnika B. Markovića.

Dostaviti ćemo Prijedlog povrata sredstava lovozakupnina za 2013. godinu za društva
koja su dostavila veće račune za izgradnju, dogradnju i adaptaciju lovačkih kuća.

T. Tondini je naveo da bi trebalo dati krajnji  rok onim društvima koji nisu dostavili
potrebnu dokumentaciju.
J. Malnar je rekao da je po Ugovoru krajnji rok 15.12.2013. godine.
A. Loknar je dao sugestiju da su imali dovoljno vremena, te da neiskorištena sredstva 

treba raspodijeliti onim društvima koji su zadovoljili kriterije.
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Predloženo  je  da  ostala  lovačka društva  moraju  dostaviti  svu  potrebnu
dokumentaciju 

do 10.12.2013. te ukoliko to ne učine, neiskorištena sredstva će biti raspoređena društvima
koja su dostavila veće račune. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Ad. 4. 

Ministarstvo poljoprivrede objavilo je natječaj za sufinanciranje programa promidžbe i
informiranja iz područja lovstva u 2013. godini, pa je predsjednik J. Malnar dao prijedlog da
se Lovački  savez Primorsko-goranske županije  javi  na natječaj  za Monografiju povodom
obilježavanja 20. godina Lovačkog saveza PGŽ, te za film „Lovstvo i lov u PGŽ-i“. Tajniku
Saveza  je  naloženo  da  prikupi  svu  potrebnu  dokumentaciju  za  natječaj.  Prijedlog  je
jednoglasno prihvaćen.

Ad. 5.1.

Pod ovom točkom izvještaj je podnio predsjednik Povjerenstva za sajmove, izložbe i
ekologiju D. Mušćo u kojem je prisutne izvijestio da se odlazak na 18. Međunarodni sajam
"Lov, ribolov, priroda, turizam", koji se održao 11. – 13. listopada 2013. godine nije realizirao
zbog nedovoljnog broja zainteresiranih.

Prisustvovali smo na obilježavanju dana Sv. Huberta u Požegi (3.11), napomenuvši 
da je i u ovom slučaju zainteresiranost bila mala, bez obzira što su lovačka društva na svom
području i sama obilježila taj dan. Trebalo bi nastojati da svako društvo odredi jednog člana
koji će predstavljati lovačko društvo na istim i sličnim ceremonijama.

J. Malnar je naglasio da je žalosno da nema interesenata iz lovačkih društava, pa su 
neka društva dala i više članova da bi na navedenom događaju prisustvovali u pristojnom
broju. Postavio je pitanje da li su lovci iz društava bili obaviješteni, jer se dešava da mnoge
informacije predsjednici i tajnici ne proslijede svim svojim članovima.

Ad. 5.2.

Predsjednik Izdavačkog savjeta B. Miklić je u svezi izdavanja Monografije povodom 
obilježavanja 20. godina Lovačkog saveza PGŽ izvijestio nazočne o razgovoru sa A. Šoićem
te da je uvidom u rukopis utvrđeno da je izrađeno oko 80 % prijedloga Monografije. Stav
Izdavačkog savjeta je da bi bilo uputno da se sa njime sklopi Ugovor o autorskom djelu u
iznosu od 15.000,00 kn, te da se autoru postavi rok za predaju teksta. Monografija bi se
bazirala na oko 160 kartica teksta i 100 kartica fotografija. Većinu fotografija, iz razdoblja
posljednjih 10-ak godina sakupio je A. Šoić, uz pomoć inspektorice A. Pavić, I. Bolonića i N.
Dujmovića.

Ad. 5.3.

Predsjednik Povjerenstva za lovačka odlikovanja M. Linić informirao je članove IO-a o
dodijeljenim lovačkim odlikovanjima. Zahtjev za lovačka odlikovanja podnijelo je 11 lovačkih
društava, te je podijeljeno 8 lovačkih odlikovanja I. reda, 23 lovačka odlikovanja II. reda, te
48 lovačkih odlikovanja III. reda.

Za plakete HLS-a za 50 godina aktivnog članstva u LD „Košutnjak“ Novi Vinodolski 
predložena  su  tri  člana,  a  za  zlatne  plakete  HLS-a  za  50  godina  aktivnog  lovstva,
povjerenstvo je predložilo sljedeće lovce:

Red.
br.

LOVAČKO
DUŠTVO

V R S T A    P L A K E T E
ZLATNA

1.
LD "GRADINA" Novi
Vinodolski

                                       1. VINKO SMOJVER
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2.
LD "SRNJAK" 
Fužine - Lokve

                                       1. ALOJZIJE FRKOVIĆ
                                       2. BOŽIDAR PLEŠE
                                       3. JOSIP TROHAR

3.
LD„JELENSKI 
JARAK“ Vrbovsko

                                        1. ANTUN LOKNAR
                                        2. TOMISLAV HESKI

4.
LD „JELEN“ Skrad- 
Ravna Gora

                                        1. JOSIP CRNKOVIĆ

5.
LD "KOŠUTNJAK" 
Novi Vinodolski

                                        1. ZLATKO PAVELIĆ

6. LD „JELEN“ Čavle
                                        1. IVAN ŠEPIĆ
                                        2. FRANJO SILIĆ
                                        3. ZDRAVKO MARAČ

7.
LD „LISJAK“ 
Kastav

                                        1. BRUNO MATETIĆ
                                        2. IVAN VLAH
                                        3. BRANKO MLADENIĆ

8. LD „ZEC“ Klana
                                        1. VOJMIR PIKOVIĆ
                                        2. IVAN ŠNAJDAR

Nakon pregleda pristiglih prijedloga LD-a, Povjerenstvo je zaključilo, da u cijelosti 
prihvaća prijedloge i prosljeđuje ih IO LS-a i HLS-a na usvajanje.

M. Linić je izvijestio da je na temelju dopisa Hrvatskog lovačkog saveza, Povjerenstvo
donijelo prijedlog da se zlatno odlikovanje s likom Sv. Huberta dodijeli Predsjedniku lovačkog
saveza Primorsko-goranske županije dr. sc. Josipu Malnaru.

Obavijestio je prisutne da je došlo do izmjena u Pravilniku o lovačkim odlikovanjima, 
koji je proslijeđen lovačkim društvima, te da je Povjerenstvo odlučilo da će na sljedećoj 
sjednici, povodom obilježavanja 20. godina Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije,
dodijeliti vanredna odlikovanja i plakete HLS-a i županijskog Saveza zaslužnim članovima za
aktivno sudjelovanje u razvoju lovstva. Svi prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni.

Nakon izlaganja, predsjednik Saveza J. Malnar je otvorio raspravu vezanu za 
izvještaje s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice.

J. Malnar se osvrnuo na prijedlog Izdavačkog savjeta o visini honorara za A. Šoića, 
napomenuvši da neće prihvatiti tako veliki iznos, te da se visina honorara treba kretati kao i
za prethodne izdane edicije. Predložio je da honorar bude 5.000,00 kn, ukoliko se A. Šoić ne
složi s time, odabrati ćemo novog autora.

T. Tondini je naglasio da je velika većina monografije pripremljena, te da je Izdavački 
savjet sa autorom uložio puno energije. Iz tog razloga ne slaže se da se imenuje novi auto,
već da se postigne dogovor sa A. Šoićem predloži novi Ugovor..

A. Loknar je izjavio da bi bilo pošteno da autor to odradi bez honorara, s obzirom da 
je zbog njegovog Ugovora o djelu, dok je obnašao dužnost tajnika Saveza, Lovački savez
Primorsko-goranske županije morao platiti 67.201,33 kune obveza prema državnim tijelima u
vidu poreza i odgovarajućih doprinosa.

M. Linić je predložio da se honorar stavi u normalne okvire, te se pitao koliki su 
honorari bili za prethodne edicije. Isti upit postavio je i T. Tondini.

J. Malnar im je odgovorio da je A. Frkoviću za „Tetrijeb gluhan u Gorskom kotaru“ 
isplaćen honorar u visini od 5.000,00 kuna, te da takav treba biti i za A. Šoića.

Predloženo je da se sa A. Šoićem održi sastanak, na kojem bi u ime Saveza 
prisustvovali dopredsjednik M. Linić, T. Tondini i B. Miklić, te da mu se ponudi honorar od
5.000,00 kn. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Na temu posjećivanja sajmova, A. Štemberger je izjavio da treba procijeniti na koje 
sajmove i izložbe Savez treba participirati, jer su oni u posljednje vrijeme loše organizirani i
već godinama ne izlažu ništa novo, pa je i to jedan od razloga zašto ima malo interesenata.

M. Linić je napomenuo da je na zadnjoj sjednici Povjerenstva za odlikovanja utvrđeno 
da postoji  problem sa bazom lovaca na nivou Hrvatskog lovačkog saveza, u kojoj mnogi
podaci nisu ažurirani ni točni.

A. Loknar je kritizirao HLS zbog neažuriranja podataka, kao i o nepotpunoj arhivi.
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D. Mušćo je naglasio da su prije 10 godina u LD „Lane“ Opatija popisali sve lovce 
i ažurirali podatke, te je sugerirao da i ostala društva učine isto.

Ad.6.

Informacije o redovnom ispitu za obrazovanja lovaca i lovočuvara u 2013. godine 
podnio  je  predsjednik  Povjerenstva  za  obrazovanje  T.  Tondini.  Prijavljeno  je  46  lovaca
-pripravnika  i  5  lovočuvara.  Održana  su  sva  predavanja  i  vježbe  od  20.09.2013  do
03.11.2013. godine. Broj pripravnika je u opadanju, ali je primijećena vrlo dobra posjećenost
na predavanjima i vježbama.

J. Malnar je primijetio da puno budućih lovaca idu na polaganje ispita u Ogulin i Zadar
(privatne škole), gdje prejednostavno dolaze do diploma u jednom danu. Zaključio je da je,
usprkos tome, brojnost članova stabilan.

Prvi ispitni rok održan je 09. i 10.11. na kojem je pristupilo 29 kandidata za zvanje 
lovac na kojem je 25 kandidata položilo lovački ispit, 3 kandidata su upućena na popravni
usmeni ispit, dok 1 kandidat nije zadovoljio pismeni. Na lovočuvarski ispit pristupilo je 3 (od 5
prijavljenih) kandidata i svi su zadovoljili, odnosno položili lovočuvarski ispit.

Popravni rok održati će se 23.11.2013. godine, dok će se dodatni rok održati 
18.01.2014. godine.

Za obrazovanje ocjenjivača lovačkih trofeja javio se samo jedan zainteresirani, ali 
očekujemo da će se taj broj povećati.

Napomenuo je da će se tijekom veljače organizirati okrugli stol na temu „Divljač – 
stradanje u prometu, te da treba naći relevantne sugovornike.

J. Malnar je predložio da to bude netko iz MUP-a i/ili Ministarstva poljoprivrede, te 
odvjetnik koji razumije problematiku.

M. Linić je predložio da do kraja 1. mjeseca treba ishoditi sve diplome za nove lovce i 
lovočuvare, jer je predviđena svečana raspodjela istih.

Ad. 7.

T. Tondini je obavijestio prisutne da je kukuruz za LD „Kamenjarka“ Kukuljanovo 
dostavljen i da su zadovoljni kvalitetom kao i uslugom dostavljača.

J. Malnar je također rekao da je svim zainteresiranim lovačkim društvima dostavljen 
kukuruz  u  traženoj  količini,  vrlo  dobre  kvalitete  i  da  nije  bilo  problema  sa  transportom
kukuruza do lovačkih društava.

D. Sokolić i B. Miklić su se osvrnuli na problem pašarenja konja na kojima LD 
“Košutnjak“  Novi  Vinodolski  i  LD  „Medviđak“  Drivenik  gospodare.  Pašarenje  je
nekontrolirano, konji čina znatne štete, nalaze se u samom središtu lovišta te se time remeti
gospodarenje u lovištima, pa su predložili da se pokrene inicijativa revidiranja granica lovnih
površina te da se navedeni problem riješi. 

Isto tako, osvrnuli su se na problem enduro vožnje u lovištima, koji unose buku u 
lovišta i rastjeruju divljač. 

D. Sokolić je izvijestio prisutne da Hrvatske šume rade na obilježavanju i izmjeni 
površina, te da će zbog toga doći do promjene u LGO-ama. Iz tog razloga društva će morati
maknuti lovnogospodarske i lovnotehničke objekte sa površina koje će biti namijenjene za
pašarenje, te se pita tko će to financirati. Zaključio je da revizija nije dostatna.

B. Miklić je izvijestio prisutne da će u suradnji sa Hrvatskim šumama pokušati riješiti 
navedeni problem, ali da to o mnogočemu ovisi i o dogovoru sa Ministarstvom poljoprivrede.

J. Malnar je predložio da bi se trebao održati sastanak u svezi rješavanja tih 
problema u resornom ministarstvu, na kojem bi u ime Saveza prisustvovati predsjednik J.
Malnar, dopredsjednik M. Linić, D. Sokolić i B. Miklić. Trebale bi se locirati površine i broj
lovnogospodarskih  i  lovnotehničkih  objekata  koji  bi  se  morali  izmjestiti.  Prijedlog  je
jednoglasno prihvaćen.

J. Malnar ih je obavijestio da su na sastanku u Županiji objasnili probleme koje 
stvaraju takva motorna vozila, jer nažalost, kod nas to nije uređeno zakonom, kako je to
propisano u  susjednim zemljama (Austrija,  Slovenija  i  Italija).  Upravo  zbog toga,  stranci
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dolaze u Hrvatsku jer  znaju da se kod nas mogu voziti bez ikakvih dozvola. Potrebno je
održati sastanak sa resornim ministarstvom, MUP-om i Županijom na tu temu.

J. Malnar je predložio da se Lovački savez PGŽ-e  uključi u nabavu hrane (radi se 
brašnastom crvu) za Udrugu za zaštitu životinja „Tetrijeb“ iz Prezida (repopulacija tetrijeba
gluhana). Predložio je da se udruzi donira iznos od 5.000,00 kn. 

A. Loknar je postavio upit kako na jednoj površini mogu biti dva lovozakupnika 
(naveo je problem na Matić poljani), te je podržao donaciju za nabavu hrane za tetrijeba
gluhana u nadi da će uzgoj i podivljavanje biti uspješno.

J. Crnković je podržao repopulaciju tetrijeba gluhana, jer se radi i o plemenitom 
spašavanju vrste od nestajanja, a da se pogreške pri uzgoju i samom podivljavanju svedu na
minimum, predložio da bi se trebalo savjetovati i sa A. Frkoviću. 

Prijedlog o donaciji je jednoglasno prihvaćen.

J. Malnar je predložio da se sljedeća sjednica Izvršnog odbora održi u prosincu pred 
božićne i novogodišnje blagdane, te se na kraju još jednom zahvalio predsjedniku LD „Jelen“
Skrad – Ravna Gora Miroslavu Gašparcu na gostoprimstvu.

Sastanak je završio u 14,30 sati.

Dobra Vam kob,

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik:
     
_________________________                                                        ___________________
  Bojan Marković, dipl.ing.šum                                                             Dr. sc. Josip Malnar  
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